
 

                                  

 

 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i HBF den 24 januari 2023,   
Bygdegården i Holm. 
 
Närvarande: Peter Krug, Britt-Marie Warborn, Jan-Inge Troedsson, Bobbo Jovic, 

Lennart Nordberg, Roger Wiklund, Kenneth Lindvall och Marie Ynner 

 

Frånvarande: Maria Ohlsson 

 

Närvarande från Kvibille Bridgesällskaps styrelse: Kenneth Lindvall,  

Margreth Klang, Gunilla Pettersson, Lena Gillberg, Sonja Jansson, Iris Strandberg och  

Karin Bengtsson.  

 

§ 22. Mötet öppnades av ordförande Peter Krug. 

 

§ 23. Till justeringsperson förutom ordföranden, valdes Jan-Inge Troedsson. 

§ 24. Föregående mötesprotokoll behandlades och lades till handlingarna.  

§ 25. Presentation av Kvibille Bridgesällskap. 

Styrelsen planerar att då och då förlägga styrelsemötena ute på distriktets olika klubbar. 

I kväll gästade vi Kvibille Bridgesällskap, som har funnits i 70 år och har ett 30-tal 

medlemmar. Klubben har spel på tisdagar och en vanlig spelkväll samlar man spelare vid  

8–10 bord.  

 

Vi diskuterade kring klubbens framtid, eventuellt uppstart av kurser och vilket stöd som 

erbjuds från Hallands Bridgeförbund, såsom tävlingsledarutbildningar. Den här delen av 

mötet avslutades med att samtliga deltagare fick prova på att spela Minibridge.  

 

Härefter började ordinarie styrelsemöte. 

 

§ 26. Ekonomi  

Lennart informerade om det ekonomiska utfallet, se bifogad resultatrapport. Sedan föregående 

möte har DM-mixed spelats, annars fanns ingenting nytt att redovisa sedan föregående 

styrelsemöte. Vi ligger fortsatt bra till gentemot budgeten.  

Skatteverket har meddelat att från och med år 2023, höjs milersättningen från  

18,50 kronor till 25 kronor. Hallands Bridgeförbund kommer att rätta sig efter detta. 

 

 

 



 

§ 27. Jan-Inge informerade om situationen i distriktet. 

Kvalspelstiden för DM 30 Plus är mellan den 15 februari och 1 april. Utskick kommer att 

göras via mail till klubbarna och alla medlemmar. Ambitionen är att kvaltävlingar ska spelas 

på flera av Hallands klubbar och finalen kommer att spelas den 15 april. Styrelsen ser 

svårigheten i att ta ut 100 kronor per spelare utöver ordinarie spelavgift och beslutade därför 

att Hallands Bridgeförbund ska sponsra med den avgiften med förhoppning om att så många 

som möjligt väljer att spela. Hallands Bridgeförbund kommer att skicka en skrivelse till 

Svensk Bridge för att påtala missnöjet med spelavgiften.   
 

§ 28. Peter har haft ett telefonmöte med Micke Melander, där man bland annat diskuterade det 

minskade medlemsantalet, där Halland tyvärr är ett av de mest drabbade distrikten. Micke 

informerade också om att avtalet när det gäller Svenska Bridgeförbundet och Örebro är klart.   

§ 29. Hallandsträffen 

Hallandsträffen är den 2 april kl. 10 i Falkenbergs klubblokal. Micke Melander kommer och 

gästar med en kortare föreläsning, information om nyheter från förbundet och en frågestund.  

§ 30. Övriga frågor. 

 

Peter påminde om att distriktet behöver utse någon som är junioransvarig.   

 

Britt-Marie och Janne informerade om att de inom kort ska hälsa på och spela bridge i  

Bridgeklubben Rydet i Onsala. 

 

§ 31. Nästa styrelsemöte blir ett kortare styrelsemöte i samband med Hallandsträffen i 

Falkenberg den 2 april. 

§ 32. Mötet avslutades och Peter tackade för allas deltagande på mötet.  

 

 

Marie Ynner       Peter Krug  Jan-Inge Troedsson 

Sekreterare   Ordförande  Justerare  

 

 

 

 

 

 

 

 


